



**SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT**  
**SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR ARBETSUTSKOTTET**

**Sammanträdesdatum:** 2021-05-22 kl. 15.35- 21.44

**Plats:** Åkersberg

Sida: 1/4

**Ledamöter**

| Närvarande       | Anmärkning | Ej närvarande | Anmärkning |
|------------------|------------|---------------|------------|
| Niklas Stark     | Ordf.      |               |            |
| Alma Swärdh      | Sekr.      |               |            |
| Kristin Lindberg | Just.      |               |            |

**Övriga deltagare:**

| Namn | Funktion | Paragrafer |
|------|----------|------------|
|      |          |            |

**Underskrifter**

*Niklas Stark*

Ordförande

Niklas Stark

*Alma Swärdh*

Sekreterare

Alma Swärdh

*Kristin Lindberg*

Justerare

Kristin Lindberg

|                  |                   |                 |
|------------------|-------------------|-----------------|
| Ordförande sign. | Sekreterare sign. | Justerare sign. |
|------------------|-------------------|-----------------|



**SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT  
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR ARBETSUTSKOTTET**

**Sammanträdesdatum:** 2021-05-22 kl. 15.35- 21.44

**Plats:** Åkersberg

Sida: 2/4

## **ÖPPNANDE**

### §1 Mötets öppnande

Mötesordförande 15:35 öppnar mötet.

### §2 Val av justerare och beslutsantecknare

Förslag: Kristin Lindberg

AU tar följande

#### **BESLUT**

**Att:** Välja Kristin Lindberg till justerare och beslutsantecknare.

## **DISKUSSIONSÄRENDEN**

### §3 Sensus utbildning

Vår kontaktperson från Sensus önskar att ha styrelseutbildning med DS. Hon får våra kommande mötesdatum som förslag på när hon kan hålla utbildningen med oss. Datum för detta bestäms senare.

### §4 Mailkontakt med personal och AU, utvärdering

Förra AU-mötet tog personalen upp ett önskemål att ha kontakt främst via mail, och inte chattfunktioner som t.ex. messenger. Detta främst för att kunna separera arbetstid och fritid, både för personal och AU. Både AU och personal anser att det fungerar väl och väljer att fortsätta detta förhållningssätt. I AU har vi uppdelning att Kristin främst har

|                  |                   |                 |
|------------------|-------------------|-----------------|
| Ordförande sign. | Sekreterare sign. | Justerare sign. |
|------------------|-------------------|-----------------|



**SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT**  
**SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR ARBETSUTSKOTTET**

**Sammanträdesdatum:** 2021-05-22 kl. 15.35- 21.44

**Plats:** Åkersberg

Sida: 3/4

ansvar för att ha koll på mail vi får på [au@skul.nu](mailto:au@skul.nu). Hon ser till att mailen vi får blir besvarade efter kontakt med resten av AU. Även detta fungerar bra!

## §5 Betalkort

AU har diskuterat att det vore praktiskt om även förstevice ordf. haft ett betalkort kopplat till SKULs konto. Att det är förstevice på förslag är att mandatperioderna för Ordf. och förstevice ordf. går om varandra. Detta tas upp på nästa DS-möte för diskussion och ev. beslut.

## §6 Lokalavdelningar

Lokalavdelning Svenska Kyrkans Unga Svalövsbygdens pastorat har lagt vilande, Svenska Kyrkans Unga Gissa har bytt namn till Svenska Kyrkan Unga Hässleholm. Detta informeras om på nästa DS-möte.

## §7 Datum för DÅM

På förslag ligger 1-3/4-2022. Detta diskuteras och beslutas på nästa DS-möte.

## §8 Dokument om distriktsstyrelsens arbetsuppgifter

AU har reviderat dokumentet om distriktsstyrelsens arbetsuppgifter. Detta dokument har ej uppdaterats på länge och arbetsmetoder har ändrats. Dokumentet presenteras för styrelsen på nästa möte.

Mötet ajourneras 16:47

Mötet återupptas 20:27

## §9 Mail till Region Skåne

|                  |                   |                 |
|------------------|-------------------|-----------------|
| Ordförande sign. | Sekreterare sign. | Justerare sign. |
|------------------|-------------------|-----------------|



**SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT**  
**SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR ARBETSUTSKOTTET**

**Sammanträdesdatum:** 2021-05-22 kl. 15.35- 21.44

**Plats:** Åkersberg

Sida: 4/4

Vi har fått ett mail med frågor från region Skåne om bidraget vi fått. Detta mail besvarades.

#### §10 Ds-tröjor

Eftersom få tröjor i relevanta storlekar finns diskuterade AU om att beställa fler tröjor. Ett förslag är att beställa flera hoodies i de större storlekarna för att komplettera de som vi redan har. Detta kommer arbetas vidare på.

#### §11 Motion till RÅM

Au i samtal med personal ser ett behov av att inaktiva lokalavdelningar automatiskt bli vilande. Då motionsstoppet till RÅM är 31/5 kommer motionen att skickas in av AU i egenskap av medlemmar, ej som representanter för SKUL. Denna motion skriv vid ett senare tillfälle.

### AVSLUTANDE

#### §12 Övriga frågor

Inga övriga frågor

#### §13 Mötets avslutande

Mötesordförande Niklas Stark avslutar mötet.

|                  |                   |                 |
|------------------|-------------------|-----------------|
| Ordförande sign. | Sekreterare sign. | Justerare sign. |
|------------------|-------------------|-----------------|